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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 28.05.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 393 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL)

Spørgsmål 393:

”Mener ministeren, at det er acceptabelt, når såvel justitsministeren som 
fødevareministeren i forbindelse med besvarelsen af samrådsspørgsmål Å om 
”initiativer til at nedbringe antallet af slag mod grise”, omtalte en rapport udarbejdet af 
svineproducenternes interesseorganisation, som en rapport udarbejdet af 
Fødevarestyrelsen?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af spørgsmål 391.

Henrik Høegh
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